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§ 1. Justeringsperson 

§ 2. Dagordning 

§ 3. Föregående protokoll 

§ 4. Uppföljning beslut och ärenden 
a) Rekryteringar 
b) Organisationsprojektet på S-fak 
c) Förslag till modell för 
arbetstidsfördelning vid S-fak 
cl) Studentrepresentation 

Åsa Arvidsson TA-representant 
Fredrik Björklund lärarrepresentant 
lnes Bramao lärarrepresentant 
Eva Hoff lärarrepresentant 
Frida Köhler Björkstrand doktorandrepresentant 
Tove Lundberg lärarrepresentant 
Emiline Mery studentrepresentant 
El inor Schad lärarrepresentant 

Jonas Bjärehed studierektor 
Simon Graner studierektor 
Åse lnnes-Ker studierektor 
Jens Knutsson studierektor end § 6, via zoom 
Martin Wolgast biträdande prefekt 

Till justeringsperson utses Åsa Arvidsson. 

Dagordningen fastställs enligt utskick. 

Föregående protokoll läggs med godkännande till handlingarna. 

a) Sofia Bunke ger lägesrapport: 
- Professur i arbets- och organisationspsykologi. Ansökan stänger 
31110. Institutionens rekryteringsgrupp har träffats, bland annat 
för att se över instruktioner till sakkunniga. 
- Befordran till professor i utvecklingspsykologi. Inom ramen för 
institutionens interna process har två externa sakkunniga bedömt 
kompetensen hos de sökande i relation till en professur i 
utvecklingspsykologi; de sökande är Daiva Daukantaite och Elia 
Psouni. De sakkunniga förordar Elia Psouni. Sofia Bunke har 
lämnat in en anhållan om prövning till fakulteten. Ärendet bereds 
hos lärarförslagsnämnden och ska därefter ut till tre sakkunniga. 
De sakkunniga är alla professorer i utvecklingspsykologi. 
- Studievägledare; för tillfället pågår intervjuer med tre 
toppkandidater. 

Sofia Bunke berättar att beviljade rektorsmedel finns för 
rekrytering av internationellt excellent kompetens i form av en 
biträdande universitetslektorstjänst motsvarande forskningsdelen i 
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två år. Inriktningen är psykisk hälsa, Al och neuropsykologi och 
med fokus på forskningsmetod/design. 
Styrelsen önskar mer information och en tydlig argumentation för 
att motivera fortsatt rekryteringsprocess. Sofia Bunke återkommer 
i frågan. 

b) Sofia Bunke meddelar att mer information finns på fakultetens 
hemsida kring arbetet med ombildning till färre enheter. Någon 
från projektgruppen kommer att medverka vid personaldagen i 
november. 

c) Sofia Bunke meddelar att synpunkter är framförda till 
fakulteten och att det nu finns ett förslag kring vägledande 
pnncrper, 
Vad som kommer att gälla framöver är bland annat fördelningen 

av administrativ tid inom tjänst, för lektorer 70-10-20 (70 % 
undervisning, I 0% administration, 20% forskning och 
kompetensutveckling), och för adjunkter 80-10-10 (80 % 
undervisning, I 0% administration, I 0% kompetensutveckling). 

Inom ramen för administration ingår till exempel deltagande i 
ledningsgrupper, kornmitteer, personaldagar, institutionsstyrelse, 
hantering av administrativa system och engagemang i tredje 
uppgiften. Uppföljning sker inom ramen för utvecklingssamtal. 

d) Emiline Mery redogör för arbetet med att öka 
studentrepresentationen på hela institutionen och i samarbete med 
kåren. Hemsidestexten ska ses över, studentrepresentation ska 
synliggöras i olika kanaler och rutiner tas fram. 

§ 5. Meddelanden 
a) Val av skyddsombud 

a) Sofia Bunke meddelar att valet av skyddsombud är pågående. 
Formellt utseende av skyddsombud och ersättare sköts av facklig 
organisation. 

§ 6. Jens Knutsson, Nytt förslag till 
besparing, 
psykoterapeutprogrammet 

§ 7. Beskrivning av besparingar 
inom teknisk/administrativ 
stöd funktion 

§ 8. Geoff Patching, Öppet brev om 
betyg på fristående kurser 

Jens Knutsson presenterar ett nytt förslag till besparingar på 
psykoterapeutprogrammet, se bilaga denna kallelse. Förslaget 
innebär att inriktningen familjeterapi inte pausas. 
Mötet ställer sig bakom lagt förslag. 

Sofia Bunke redogör för de besparingar som gjorts inom 
teknisk/administrativa stödfunktioner, se bilaga denna kallelse. 
Sofia Bunke påpekar också att detta kanske kan innebära att vi 

inte kan hålla samma servicenivå i fortsättningen. 

Simon Graner berättar att arbetet med översyn av betygssystemet 
på fristående kurser pågått ett tag, det har behandlats på studiedag 
och diskuterats i ledningsgruppen under våren och beslut togs i 
september. Frågan rör bara fristående kurser och innebär en 
övergång till betygsskalan underkänt/godkänt/väl godkänt. 
En sådan ändring kräver ny kurskod och därmed ny kursplan. 

Fastställande av kursplan görs av institutionsstyrelsen. 

Mötet diskuterar mer allmänt om beslutsprocesser, om var beslut 
fattas, anställdas möjligheter att påverka och att dialogen ska ske 
på ett respektfullt sätt. Kan processerna bli tydligare och mer 
transparanta? Som anställd förväntas man ta del av styrdokument 
och protokoll. Synpunkter framför man via sina representanter i 
respektive organ. 
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Till nästa styrelsemöte kommer Simon Graner att skicka in ett 
antal nya kursplaner, tillsammans med en redogörelse för 
processen och motivering till varför ändringarna föreslås. 

§ 9. Förslag till policy, Hantering av 
frånvaro i externfinansierad 
anställning 

§ 10. Protokoll från ledningsgrupper 
och minnesanteckningar från 
kommitteer 
a) FK 2023:4 
b) PSP 2023:5 

Sofia Bunke presenterar förslaget som syftar till tydlighet kring 
vad som gäller. Idag finns ingen policy på universitets- eller 
fakultetsnivå. Mötet diskuterar frågan. Sofia Bunke återkommer 
med förslaget för beslut. 

a) FK 2023:4 
Simon Graner lyfter: 
- Betygssystemet; se § 8. 
- Handledares närvaro på uppsatsseminarier, en majoritet tycker 
inte att de ska närvara. 

b) PSP 2023:5 
Jonas Bjärehed lyfter: 
- Saknar studentrepresentation; Emeline Mery närvarade. 

Doktorander medverkar inte i ledningsgruppen som doktorander 
utan som lärare. Frågor som specifikt rör doktorandsituationen 
hanteras av institutionsstyrelsen. 

§ 11. Övrigt I övrigt inget. 

Vid protokollet 

~?c-~l/ll/l ~- 
Anita Lennerstedt 

Justeras: 

~-- 
Sofia Bunke Åsa Arvidsson 


